
Zápis

z jednání Osadního výboru Žešov

Datum konání: 16.5.2022 v 18:00-18:45 hodin v prostorách hasičské zbrojnice Žešov

Přítomni: viz. Prezenční listina - celkem 10 členů OV

Omluveni: 2

Neomluveni: 0

Hosté: 10

Program:

1. Zahájení
2. Dotazy podněty a připomínky
3. Závěr

1. / Zahájení

V úvodu přivítal předseda členy osadního výboru a zahájil jednání OV dle programu.
Schůze se zúčastnilo deset členů osadního výbor. OV byl tedy usnášeníschopný.

2. / Dotazy podněty a připomínky
I. Pavel Šmíd seznámil přítomné s odpověďmi na požadavky OV, zaslané magistrátu 

města na základě zápisu OV ze dne 25.4.2022.
II. Urgence požadavku na zpevněnou plochu: žádáme o informaci ke stavu žádosti o 

vydláždění prostoru pod kontejnery na tříděný odpad umístěné u sportovního hřiště. 
Původní žádost byla zaslána v zápise na základě jednání OV Žešov dne 3.1.2022.
Vyjádření magistrátu zaslané e-mailem dne 25.1.2022: „S vydlážděním plochy pod 
kontejnery se počítá v jarních měsících, kdy budou vhodné podmínky pro tyto práce.“

III. Připravit podklady pro žádost na rekonstrukci chodníků, vč. specifikace jejich polohy. 
Zpracovat na příští OV. Připraví Daniel Bosák ve spolupráci s občany. 

IV. Na základě jednání OV se dne 23.5.2022 v 18:00 koná schůzka zástupců OV na 
fotbalovém hřišti za účelem projednání projektu na vybudování zázemí a jeho 
případných úprav. Žádáme o účast také pana Ing. Petra Brücknera. 

3. / Závěr

 Předseda OV poděkoval členům OV a přítomným občanům za jejich účast, náměty a 
připomínky.

Zapsal: Daniel Bosák, člen OV Žešov
Schválil: Aleš Koutný, předseda OV Žešov

V Žešově dne 16.5.2022
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